
Generalforsamling i ØDBH, Dalmosehallen fredag den 24. januar 2025 
 

Kurt Andersen (KA) bød velkommen. Første punkt på dagsordenen var valg af stemmetællere. Kurt 

foreslår Peter Olsen (PO) og Lars Amhøj (LA). Vedtaget. Som dirigent foreslås Tim Holtzen-Lar-

sen (TH-L), som blev valgt. Tim takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var 

lovligt indkaldt, hvorefter han gav ordet til KA. 

 

Pkt. 2. Beretning og aktivitetsplan, evt. nyt fra landsudvalget og stambogskontoret. 

Håber, at i kan høre mig. Jeg vil starte med at konstatere, at der ingen bemærkninger har været til 

referatet fra sidste år. Tak til Grethe for at du igen vil skrive. Dejligt, at man kan gå på hjemmesiden 

og se alle referater. I år har jeg både positive og negative ting at sige. Lad mig starte med det posi-

tive: Jeg føler, at vi har haft et godt samarbejde i de to landsdelsforeninger. God kommunikation, og 

det kører i en rolig gænge. Dansk Belgisk Hesteavl har to opgaver: Hingstekåring og udarbejdelse 

af årsskrift/stambog. I år har vi igen fået et rigtig godt årsskrift. Det kræver et godt arbejde, og jeg 

vil gerne rette en stor tak til Karen Rønstrup og Grethe, for det store arbejde, i lægger i at få års-

skriftet sat op. Det koster et par tusind ekstra med farver, men vi synes det er godt. En positiv ting 

mere er, at vi lige netop kan holde medlemstallet. Det kniber lidt i den anden side af landet. 

Det negative er, at bedækninger i 2024 er faldet med 25 pct. I forhold til året før, og det vil selvføl-

gelig smitte af på antal fødte føl i 2025. Fødte føl i 2024 er kun det halve af, hvad det var i 2023. De 

føl og ungheste der er omsat, er til fornuftige priser. I foråret var der mange heste til salg. Der er 

kommet flere til i løbet af året. Jeg håber, at der rettes op på det i år. 

 

Første arrangement i foreningen er årsmødet, hvorfra der er referat i bogen. Hingstekåringen havde 

5 hingste, heraf var de 4 danskavlede. Der var ikke den store debat om kåringen i år, og jeg vil 

gerne sige, at til kåringer og dyrskuer, vil det fremover blive et større problem at finde dommere. 

 

Hingstekåringen bliver den 1. marts – og ikke den 7., som først annonceret. Vi holder sammen med 

jysk hesteavl i Viborg. 

 

Aktiviteter i Øst Dansk Belgisk Hesteavl: 

Den 14. april, havde Heidi (HN) og Niels Arne Nielsen (NAN) lavet en tur til Frode Svendsens 

vognsamling. Jeg var ikke selv til stede, men forstår, at det var en god tur.  

 

Roskilde Dyrskue er i år den 30. maj til 1. juni. Der er tilmelding senest 1. april som sædvanlig. I 

2024 havde man igen rekord besøg med omkring 119.000 gæster. Der var tilmeldt 10 belgiere 

hvoraf der mødte 8. Der var en voksen hingst med, og det var dejligt at se. Meget vel fremført. Kom 

med i konkurrencen om Skuets Bedste Hingst, hvor dommerne gav den max point for type. Helle og 

Maja var et godt indslag i hesteshowet. Tak for det. Den 18. februar er der indkaldt til møde i heste-

udvalget om show i år. Der bliver muligvis ændringer, da hesteudvalget måske ikke bliver ved med 

at fungere, som det gør nu, men så længe vi har Helle Lyngfeldt og Tomas Jægerup fungerer det 

fint. Det er sjældent, at der har været så lidt brok, som efter at Tomas er kommet til. Håber at mange 

melder heste til dyrskuet. 

 

Hoppekåring den 6. juli. Her fik vi en af de kraftigste regnbyger, som vi har haft. Fem super hop-

per var mødt. Årets Hoppe i ØDBH kom fra Anna-Karin Andersson, og der må også godt komme et 

par rosende ord med: veltrimmede, veltrænede og altid fremført fantastisk.  

Anna-Karin har et hingsteføl til salg med danske forældre af god afstamning, fra Grøftebjerggård. 

Hoppekåring er i 2025 rykket tilbage til søndag igen. 

 

Tur til Sverige den 13.-14 juli, hvor man besøgte til Anna-Karin Andersson og Thomas Carlsson. 

Det er mit klare indtryk, at det var en god tur med gode oplevelser. 

Vi skal til årsmøde inden længe, og et af punkterne er om, at vi skal finde på at lave noget sammen 

igen i år. 

 



Den 10. august havde vi sommerfest hos Berit og Poul Erik Damsbjerg. Der var gjort meget ud af 

det, stor tak til Berit og Poul Erik. Jeg kan allerede nu efterlyse, hvis nogen kunne tænke sig at byde 

ind med en sommer komsammen i år. 

 

Føl- og plageskue den 14. september: Der mødte 8 stk. Først vil jeg ønske Helle stort tillykke med 

fløjpladsen og skuets bedste 2-års på tværs af racer med Thyra af Bjergkroggaard. Jeg har ikke væ-

ret til noget eftermøde i Gørlev endnu. Der er lidt i Gørlevudvalget, som man i den traditionelle le-

delse ikke har været så glade for. En medarbejder kommer ikke igen. Tak til Gørlevudvalget for ar-

bejdet med markedet. På trods af helbredet hos de to ældste i udvalget, Jørgen Arnam-Olsen og 

Helge Karlson, ville de gerne have 2026 med, da de så ville have 50-års jubilæum. Jeg kan opfordre 

til, at man møder med sine unge heste til føl- og plageskuet. Tag dem med! 

 

Bestyrelsen var i vildrede med, hvad man skulle med julefrokosten, men vi var så heldige, at Lene 

og Lars tilbød at holde julefrokosten. Til dem der ikke var med: i er gået glip af noget! Fantastik be-

værtning. Herfra stor ros til Lene og Lars. Lene har sagt, at vi kan komme igen til næste år! En rig-

tig god aften. 

Det er stort set de aktiviteter der har været  

 

Så modtog bestyrelsen her før jul en besked fra Tenna Cortz, at p.g.a. hendes arbejde ville hun 

gerne stoppe med hjemmesiden. Herfra vil jeg gerne takke Tenna for den tid, hun har passet hjem-

mesiden. Det gav spekulationer, men blev løst på en god måde. Tim foreslog Julie Hansen, som er 

godt inde i tingene vedr. hjemmesiden. Julie vil også gerne være sekretær, da Ole har ønsket at 

stoppe som sekretær. Planen er, at referater fra bestyrelsesmøderne kommer på hjemmesiden frem-

over, så medlemmerne kan se, hvad der drøftes. 

 

Nyt fra stambogskontoret: Jeg har købt abonnement på Hestedata, og jeg vil råde jer til at trække 

en kontrakt hjem fra landskontoret, hvis i sælger en hest. Få købers CHR nr. Hold papirerne i orden. 

Som afslutning vil jeg sige, at jeg håber, at vi får lavet et godt program for det kommende år. Håber, 

at i der er kommet her, vil være med til, at foreningen vil få et godt år i 2025. 

TH-L efterlyser spørgsmål til beretningen. 

 

PO: Træls at hoppekåringen ligger samtidig med Herning. Vi kan ikke nå begge dele. Vi må tænke i 

andre baner. Afholde på en anden måde. Jeg har en eller to hopper, men jeg kan ikke nå det, hvis 

der ikke ændres på tidspunktet. 

Heidi Nielsen: kan vi slå os sammen med en anden race, f.eks. oldenborg? 

KA: det er DBH der har startet hoppekåringen i Gørlev.  

PO: kan man holde hoppekåring som annonceret, og sådan, at de, der ikke kan deltage der, så kan 

komme til føl- og plageskuet? 

TH-L: der er en lang tradition i Gørlev, og vi får lidt overskud der fra. Det er ikke gratis. Det er ær-

gerligt, men det giver andre udfordringer, hvis kåringen skal flyttes, bl.a. økonomisk.  

KA: jeg går ikke med til at flytte hoppekåringen fra Gørlev. 

PO: ligger datoen fast fremover?  

KA: Ja, det er altid uge 27 og uge 37 i Gørlev. Det er Herning, som har flyttet. 

P.O.: det er tåbeligt.  

KA: ja, men det var ikke et problem tidligere, og Gørlev bliver ikke flyttet. 

PO: hvad vil det koste at holde kåring uden Gørlevskuet? Hjemmekåring måske. 

HN: det er fint, at der sker mange ting omkring på pladsen, men det kunne måske være rart med 

mønstring på hård og blød bund? Jeg vil gerne betale 1000 kr. for et andet sted. Fin reklame for bel-

gierne. 

KA: de hopper, der ikke kan komme til hoppekåringen p.g.a. deltagelse i Herning, kan få lov til at 

møde i Gørlev til føl- og plageskuet i stedet. 

PO: det er et alternativ. 

Alan Waring (AW): godt forslag med at tage plageskuet i brug ved behov. Det holder heller ikke at 

stå på en græsmark uden andre. 



KA: hvis vi kårer til plageskuet er det tidligt nok for stambogsføringen. Nu er der så tre i bestyrel-

sen, som kan godtage forslaget, men jeg håber, at de fleste bliver kåret ved hoppekåringen. 

TH-L: vi tager det med til bestyrelsesmøde. 

KA: Herning udvider ikke antal dage p.g.a. 100-års jubilæet. 

TH-L: det er den foreløbige beslutning. 

PO spørger, hvor mange medlemmer er vi? 

KA: 40 medlemmer her og 56 i Jylland. Da jeg startede var vi 32 på Sjælland og over 300 i Jylland. 

NAN: hvor meget samarbejde er der med jyderne? Hvorfor ikke to foreninger?  

KA: Fra starten var der flere foreninger på Sjælland. Ved 100-års jubilæet i Jylland blev de to sluttet 

sammen i DBH, som består af de 2 bestyrelser. Jylland/Fyn eller Sjælland kan sende forslag ind, 

hvis de ønsker ændringer. Det kan de enkelte medlemmer ikke. Der er 7 bestyrelsesmedlemmer i 

Jylland og vi er 5 her fra. 

NAN: hvis vi ønsker ændringer, skal det så først ind over vores forening? Det virker tungt. 

AW: det er ikke mere tungt, end at alt kan komme op her og medlemmerne kan bede bestyrelsen 

her om at gå videre med et forslag. 

KA: vi kan ikke ændre i DBH. 

NAN: Økonomi. Hvad vil i gøre ved det? Kunne man ikke prøve at åbne lidt op, som nogen har 

skrevet til jer. 

TH-L vi stemmer om formandens beretning. Beretningen er enstemmigt vedtaget 

 

 

Pkt. 3. Regnskab og fastsættelse af kontingent for 2026 

Helle Aabern gennemgik regnskabet som udviste et underskud på 2.291,19 kr. og balancerede med 

79.477,38 kr. 

 

Louise spørger til arrangementer, hvor der er indkommet 10.000 kr. mere i 2023 end 2024. Det var 

lotteriet med Alans præmie. 

TH-L: vi stemmer om regnskabet. Det er enstemmigt godkendt. 

 

Fastsættelse af kontingent for 2026 

TH-L: Næste punkt er fastsættelse af kontingent. Personligt synes jeg, at det skal blive, hvor det er. 

KA: det er sådan, at mere end halvdelen af vore medlemmer ikke har hest. Derfor har jeg været til-

bageholdende med at hæve kontingentet, og jeg foreslår, at vi fastholder. 

PO: men der er jo penge i kassen. Hvis vi gav 1000 kr., hvad kunne vi så gøre? 

KA: jeg er med i udvalget i Roskilde. Vi giver de bedste ærespræmier. 

PO: det er ikke kritik her fra. Men hvad kan vi gøre? 

KA: vi afleverer 350 kr. af kontingentet til DBH.  

TH-L spørger Peter: hvad kunne du tænke dig at bruge penge på? 

AW: det er et godt spørgsmål, Peter, for det handler om, hvordan vi får foreningen til at vokse. Som 

jeg ser det, har vi fået mange forslag igennem årene, men ikke rigtig noget der gælder. Det, der er 

svært er, når man sidder i en bestyrelse gratis, hvor det hurtigt koster mange penge at arrangere no-

get. Vi er en lille forening. Det er blevet sværere at have hest. Der er regler. Nogen har travlt med 

arbejde, andre er gamle. Det betyder ikke, at vi ikke ønsker, at det hele vokser mellem fingrene på 

os, men det er svært. 

Louise: hvor meget tid bruger i på de sociale medier? 

KA: for få år siden havde vi en renteindtægt, som kunne anvendes. 

AW: jeg kan huske, at vi arrangerede ting som klargøring, og et stort tiltag, som var en skovdag i 

Rosted, hvor vi trak stammer. Det stimlede til med folk, og man kunne købe gule ærter. Men, jo 

mindre foreningen er, jo sværere. Med mindre der kommer en forretningsmand ind, som ved, hvor-

dan man gør. 

PO: ser ikke økonomien som et problem, men det faldende medlemstal. Der står 80.000 kr. på en 

konto, som man kan bruge. 

TH-L til Louise: vi har hjemmeside, men folk mister hurtigt interessen for at vedligeholde den. 

Doris H-L: det kræver, at nogen gør et stykke arbejde for at vedligeholde sociale medier. 

TH-L til PO: Vi har givet et medlemsskab til en køber, så er de i gang. Det har andre også gjort. 



TH-L fastsættelse af kontingent: Skal det hæves? Personligt kan jeg sige, at hvis vi rammer 1.000 

kr., så er jeg ikke medlem mere. 

Maja: 1000 kr. så ryger nogen fra. 

KA til PO: Jeg er ked af, at din far ikke er her i aften, for han ville have bakket op om, at vi ikke 

skal hæve kontingentet, hvis der på sigt kun bliver en forening. 

AW vil bare konstatere, at det er et vigtigt spørgsmål. 1000 kr. Det tætteste jeg kan komme på er, at 

vi hver især kan sponsere et eller andet for et firma, som så kan give os noget tilbage. At vi stiller 

noget til rådighed. 

PO: sponsorat og legat er der mange muligheder for.  

AW: Det er også derfor, at jeg selv har sponsoreret en hest til foreningen. Det er en vigtig ting du 

bringer op. 

PO: arrangementet om din skulptur gav opmærksomhed og penge. 

AW: det var det jeg kunne bidrage med 

KA: vi tjente godt 3.000 på julefrokosten 

DBH tjener 3000 kr. på OK kortet med 5 øre pr. liter. 

TH-L efterlyser flere spm. og siger til Peter, at spørgsmålet må ligge hen i det uvisse indtil videre 

KA: foreslår uændret kontingent.  

TH-L konstaterer at kontingentet er uændret på 600 kr. 

 

 

Pkt. 4. Indkomne forslag 

 

Der er kommet et brev med spørgsmål til bestyrelsen fra Michael Jørgensen, som ikke er i stand til 

at møde op i aften. TH-L: det er OK. Der er masser af ideer, og det første der bliver spurgt til, er kå-

ring af vallakker og bedømmelse. Sidst det var oppe, blev det lavet sådan, at man kunne få en be-

dømmelse af en vallak. Det synes jeg er fint. 

 

KA: Michael skulle have læst på DBH’s hjemmeside. De kåringsregler, der er vedtaget, er ud fra, at 

man kan få kåret hopper og hingste. Der skal en vedtægtsændring til, for at kunne få kåret en vallak. 

Det vil aldrig kunne ændres i DBH. Bestyrelsen er enige om, at vi ikke bringer forslaget videre til 

DBH. Vallakker kan bedømmes til halv pris. 

KA: Michael vil godt have blandingshest med, som kan stille til bedømmelse. Det kan jeg blankt 

afvise. Højst 1/16% fremmed blod, når der stilles til kåring i DBH. 

Michael opfordrer til, at alle heste er flettet, ellers skal det trække ned i bedømmelsen. 

KA: Dommerne bedømmer hesten, som den står, og det vil aldrig blive aktuelt, at den skal være 

flettet, men vi vil gerne se, at hestene er flettet. 

TH-L: det med vallakker og fletninger har vi været omkring, men jeg kan opfordre til, at nogen la-

ver et showhold. Det er udmærket at gøre under aktiviteter. Den står åben. 

NAN: kan det laves i Gørlev? 

TH-L: ja, vi har gjort det masser af gange. Man kan bare gå i gang med at planlægge et show og 

spørge, om man kan komme med i programmet. 

AW: personligt vil jeg sige, at det med at kåre vallakker overhovedet ikke kan komme på tale. Jeg 

kan slet ikke se formålet. Hvis det eftertragtede er, at man får en bedømmelse, så er det en dyrskue-

bedømmelse. Jeg forstår simpelthen ikke, hvad det skal gøre godt for. Det er for mig helt sort. At vi 

skal arrangere noget, der har med andre racer at gøre, det ligger uden for vores regi. Vi promoverer 

belgiere. På Store hestedag kan ALLE komme med deres heste. Sidst vi lavede noget med brugs-

prøver, dukkede der to op og ingen gad se på det. Det er så svært, når vi er så lille en forening. Det 

der foreslås med sponsorater: kom med noget mere konkret, så er vi lydhøre, men det med vallak-

ker, det bliver ikke aktuelt... 

TH-L: sponsorater behøver ikke at blive vedtaget, det kan bare aftales. 

NAN: Jeg kunne være interesseret i at give en ærespræmie til dyrskuet. 

HN har været på hjemmesiden, der står Jylland på logotøjet, og det er en anden farve. 

TH-L: den grønne farve er den originale. Sort har været meget brugt her.  

HN: det kunne være flot, hvis vi var ens.  



TH-L: Søndergård Reklame, Kirkerupvej 53 i Kirkerup har tryk liggende. Man kan bare køre ud og 

bestille. 

AW: tryk har ændret sig gennem tiden, og de er slet ikke opdateret. Det har altid givet underskud. 

TH-L: vi har tidligere haft grønt regntøj, grønne kasketter og andet. Det er en større investering i 

varelager. Men muligheden er der hos Benny i Kirkerup. Vi har gjort det meget før i tiden med 

shows. Hvis nogen har lyst til det, vil vi bakke op om logotøj. Men vi bakker ikke op om blandings-

heste! 

Berit: kunne ønske, at hjemmesiden er lettere at bruge på tlf. Julie er i gang med det. 

TH-L: der er mange ideer i denne henvendelse. Jer, der er sammen, sæt jer ned og planlæg et show 

eller andet. 

DH-L: Der er også steder som Liv i Landet på Kongsgården ved Sorø, Bregentved og Store Heste-

dag, hvor man kunne deltage med et show. 

TH-L supplerer, at de stadig har de kontakter liggende.  

HN: kan ikke se referat fra bestyrelsesmøder på hjemmesiden, kun fra BHJ-Jylland/Fyn. 

TH-L: det er korrekt, at du ikke kan læse referater her fra, men det bliver der arbejdet på. 

HN: Jeg vil gerne bede om, at bestyrelsen bekræfter modtagelse af en mail, når man sender. Det 

skal ikke være inden for 24 timer, men når vi skriver til jer, så skriv lige, at i har modtaget det. 

TH-L kan ikke mindes, at han har set noget fra Heidi.  

KA: Jeg vil tage på min kappe om, at Michael både ringede og skrev mens jeg lå på sygehuset, og at 

der derfor gik tid, inden jeg kunne svare. 

HN: efterlyser stadig den flidspræmie til vallakker. Heidi ville gerne sponsere en stor buket. Det er 

vigtigt. Men, nu er den faldet til jorden… 

TH-L: Ja, det var spørgsmålet om, hvem der havde været flest steder med sine vallakker? Jeg fore-

slår, at du, Heidi, laver regnskab over, hvem der er ude med vallakker, og hvad der er foregået.  

HN ønsker opslag på hjemmesiden. 

AW: hvad er det du vil lægge på hjemmesiden?  

TH-L: Lad os kalde det ”Årets medlem”? Vi prøver det. 

TH-L har ikke meget mere at tilføje til dette, men vil gerne fortælle om de erfaringer han har med at 

arrangere og deltage i shows. Måske kan i starte i Gørlev? Find ud af, hvem der er tovholder på det. 

Maja vil gerne være med på showhold. 

TH-L: jeg går ud fra, at i informerer Sanne og Michael Jørgensen om debatten her. 

 

 

Pkt. 5. Valg af: 

A Bestyrelse og suppleant 

På valg er Tim Holtzen-Larsen - genvalgt 

 Ole Larsen – ønsker ikke genvalg – Julie foreslået og valgt 

 Simon Aabern - genvalgt 

Suppl. Tenna Cortz modtager ikke genvalg – Maja Marding foreslået og valgt 

 

B. Revisor og suppleant 

På valg er Dorthe Cortz – modtager ikke valg – Doris Holtzen Larsen foreslået og valgt 

Suppl. I stedet for Doris er foreslået Lene Damtoft, som er valgt 

 

 

C. Dyrskuedommere og suppleant for 2025 

I 2024 var valgt Hans Aksel Christoffersen - genvalgt 

 Tim Holtzen Larsen - genvalgt 

 Alan Waring - genvalgt 

Suppl. Leif Mundt - genvalgt 

 

 

D. Hoppekåringsdommere og suppleant for 2025 

I 2024 var valgt Alan Waring – genvalgt 

 Tim Holtzen-Larsen – genvalgt 



 Leif Mundt - genvalgt 

Suppl.  Helle Aabern - genvalgt 

 

 

E. Følskuedommere og suppleant for 2025 

I 2024 var valgt Alan Waring - genvalgt 

 Tim Holtzen Larsen - genvalgt 

 Leif Mundt - genvalgt 

Suppl.  Helle Aabern - genvalgt 

 

 

F. Hingstekåringsdommer 

På valg er Tim Holtzen-Larsen - genvalgt 

 

 

Pkt. 6. Eventuelt. 

HN mener ikke, at der er andre, der kan komme på tale som dommere eller dommersuppleant ved 

valgene, end de, som allerede er valgt. Er der en uddannelse?  

NAN: Er der mulighed for dommerkursus og måske et kursus i klargøring 

TH-L: Klargøring har vi haft nogle gange, og hvis behov gør vi det igen. Dommerkursus koster en 

del, hvis vi ønsker at få Jørgen Finderup med. 

AW: man skal være passioneret og man skal forstå, hvordan en hest ser ud. Man skal have overblik, 

og det kræver erfaring. Det er ikke noget med blot at gøre en indsats. Man skal være visionær og 

have en intuition for, hvordan en hest ser ud. 

TH-L vil meget gerne debattere bedømmelse efter et skue, men ikke under. Måske en aften. Jørgen 

Finderup har foredrag om bedømmelse. Man skal have linjen. 

AW: vi som dommere har en jargong indenfor belgiere, som er gængs for, hvordan man bedømmer 

indenfor racen. Det er svært at finde dommere, som vi kan stole på – og som ikke er inhabile. Der er 

mange faktorer for, hvem der står der, og det er svært at finde en dommer i en lille forening. Man 

skal ikke tro, at vi ikke har det i baghovedet. 

 

KA: Jeg vil gerne byde Julie Hansen og Maja Marding velkommen i bestyrelsen. Vi er glade for, at 

i vil deltage i bestyrelsen og ser frem til at arbejde sammen med jer. 

Ole Larsen har været med i bestyrelsen i 12 år. Jeg vil gerne sige tak til Ole for hans indsats, med en 

altid meget positiv og loyal indstilling til arbejdet. 

Måske er der nogen, som har lyst til at melde sig til at lave et sommerarrangement? Hvis der var 3-4 

heste, kunne man jo lave lidt bedømmelse – og lidt grill? 

En ting mere, vi har stadig kalendere til salg. 

AW: jeg vil også gerne takke Ole for den måde, han har bidraget til bestyrelses arbejde. Ole er kom-

met med gode forslag, rettidig omhu. Jeg har sat stor pris på hans arbejde. 

Ved bedømmelse vil jeg meget gerne holde et indlæg – ligesom ved fletning og klargøring: F.eks. 2 

ens, der vil flette eller klargøre, kunne drøftes efterfølgende. 

I forhold til mønstring, så kan vi have et hold, hvor hestene kommer ind enkeltvis og bliver stillet 

op. Så kommer mønstringen. Her kan du virkelig selv gøre noget – det kan godt afgøre en placering. 

Det står vi jo ikke og siger den dag, men har du hesten, som kan gå, men som ikke bliver mønstret 

godt, måske i træsko, så hesten lunter, så kan placeringen blive ringere. 

 

TH-L siger tak for god ro og orden og giver ordet til Kurt. 

 

KA siger tak til Grethe for at skrive referatet og til Tim for myndig ledelse af mødet. Nu er jeg den 

ældste i bestyrelsen. Jeg håber at den lille samlede flok hver især vil holde sammen om foreningen, 

gode aktiviteter og dermed god økonomi. 

 

 

Ref. Grethe Høgh Hansen 



 


